
 
Referat af bestyrelsesmøde i IF-klubben den 12/6-2018 hos Niels Flandrup 

 

Mødedeltagere: Niels Flandrup, Bjarne Pedersen, Christian Holmberg, Kay Nylander og Bo Garny 

Afbud: Claus Eskildsen og Magnus Reitzel (Magnus bidrog dog med telefonisk kontakt) 

 

1) Regnskabsstatus. Bo meldte om stigende medlemstal, vi er pt. 104 betalende medlemmer. 

Klubbens likviditet er fornuftig på minimum 20.000 DKK. 

2) Diskussion af klubbens hjemmeside. Medlemssiderne under www.ifklubben.dk møder en del kritik 

for uoverskuelighed, både internt i bestyrelsen og blandt andre medlemmer. Magnus og Christian 

vil prøve at forbedre forholdene. 

3) Tidligere Webhotel konto. IF-klubbens tidligere domæne-abonnement hos OneCom er endnu ikke 

opsagt. Efter at alle filer er overført skal dette opsiges. 

4) Persondataloven. Klubbens skibsregister og medlemsinformationer er ifølge Magnus ikke på nogen 

måde i konflikt med persondataloven. 

5) DM 2018. Der er ganske få tilmeldinger. Niels kontakter mulige deltagere direkte. 

6) Sejlerskole elever. For at holde liv i IF-klassen og udvide feltet til kommende 

danmarksmesterskaber overvejer bestyrelsen at give tilskud til startgebyr for IF-skolebåde. 

Endvidere ønsker bestyrelsen at sejlskole elever gøres opmærksom på IF-klassen gennem 

indsættelse af en ”bjælke” på klubben hjemmeside???? 

7) Udkast til statutter for DM. Bjarne arbejder på en beskrivelse af klubbens ønsker i forbindelse med 

vores DM-arrangementer til fremtidige værtshavne. 

8) DM 2020. Punktet overføres til næste møde. 

9) IF-klubbens 50 års jubilæum. Klubben fylder 50 år i 2019! Bestyrelsen synes, at det bør markeres, 

men mangler ressourcer til selv at stable et arrangement på benene. Initiativer og ideer modtages 

meget gerne!!! 

http://www.ifklubben.dk/

